



中文姓名: Chinese Name		英文姓名: English	
性别: Sex	出生日期: Date of Birth	出生地点: country Of Birth	
籍贯: Place Of Ancestry	职业: Occupation		
汶莱身份证: Brunei IC No	颜色: Color	有效日期: Date Of Expiry	
护照号码: Passport No	发照国家: Country Of Issue		
住家地址: Home Address			
通信地址: Correspondence Address		电话/手机号码: Home Tel or Mobile No:	
推荐人: Recommended By		推荐人签署: Referrer Signature	
1.		1.	
2.		2.	

余愿意加入本会成为会员，并同意遵守本会之章程。

I, the undersigned hereby make application for membership and agree to abide by the Rules and Regulations of the Association.

日期/Date: \_\_\_\_\_

申请人签署/Signature Of Applicant \_\_\_\_\_

备注 Remarks:

(1) 申请者须附上两张相片及身份证复本。

Two Passport size photos, a copy of IC should be attached with the application's form.

(2) 凡入会会员，於正式注册后六个月，本会一切福利使能生效

New Members shall entitle to all privileges of the association after Six Months.

(3) 凡 60 岁入会的会员，必须有入会三年之久，使能享有本会 60 岁乐龄敬老金的福利。

All members who are sixty years old shall be eligible for cash gift of respect for the elderly after three years.

(4) 会员如有任何更改资料，须呈报公会座办，以免对会员福利有损，若不遵守，本会将不负任何责任。

Any changes on personal data should be notified to the administrator of the association failure to do so, may results loss of privileges, the association shall not bear any responsibility.

(5) 入会费/Entrance Fee \$20, 年费/Annual Fee \$24.

(6) 凡在 55 岁以上入会的同乡，入会费/Entrance fee \$200, 年费/Annual Fee of \$24

For new member who joined at the age of 55 and above, the admission fee is \$200. Annual fee of \$24

(7) 凡退会后的前会员，若要再申请入会，经审查批准入会，需要缴纳\$ 200 入会费，年费仍为每年\$24

For those former members who had withdrawn his/her and wanted to rejoin membership again, after review & approval, he/she will need to pay admission fee of \$200, Annual fee of \$24.

申请者经\_\_\_\_\_年\_\_\_\_月\_\_\_\_日，第\_\_\_\_\_次理事会议正式通过批准/不批准成为会员。

The above applicant is approved / not approved on the committee members meeting held on \_\_\_\_\_

主席签署/ Signature Of Chairman \_\_\_\_\_ 日期/Date: \_\_\_\_\_